

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research and Implementation of Android Intelligent Terminal Real-Time Information Sharing System
(Android 智能终端信息实时分享系统的研究与实现)

C. JIANG, Z. S. CHEN.....1

Research on the Performance Optimization of Drawing Front-End Vector Features Based on WebGIS of HTML5

(基于 HTML5 的 WebGIS 前端要素绘制性能优化研究)

C. LI, Z. H. LI, L. J. ZHOU.....9

Blending and Filling of NURBS Patches

(NURBS 曲面片的混合与填充)

N. JIANG, Y. H. TANG, J. P. RAO.....21

A Technical Method of Online Spatial Attribute Data Management Based on Web Font End

(一种基于 Web 前端的在线空间数据管理技术方法)

L. J. ZHOU, Z. H. LI, C. LI.....30

Research and Implementation of Android Intelligent Terminal Thinking Map

(Android 智能终端 Thinking Map 的研究与实现)

F. H. LIAO, Z. S. CHEN, C. JIANG.....36

Design and Implementation of Workflow Based on Form for Office Automation System

(办公自动化系统基于表单的工作流设计与实现)

M. S. LIU.....50

Multi-Bar Code Recognition Algorithm Based on SM2 Encryption and Decryption of the Motion of the Video Stream

(基于国密 SM2 加解密的视频流的运动的多条码识别算法研究)

C. C. WANG, Y. Y. SUN, Z. LI.....58